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Beste bewoner, 
 
Je hebt een uitnodiging ontvangen voor een  inloopspreekuur in het DES gebouw.  
Daar kun je tekeningen voor de revital iser ing zien en bespreken. 
Aanwezig zijn Oscar Strijker, projectleider, iemand ven het ingenieursbureau en Tim van Winsum voor de 
verslaggeving. 
Het bestuur heeft afgelopen woensdag de tekeningen gezien en van Oscar een toelichting op de 
uitgangspunten gekregen..Het gaat om 2 varianten: een tekening met 7 en 8 steigers. 
 
Helaas zijn wij als bestuur niet onder de indruk van Oscar en zijn tekeningen.  
Daarom willen we je alvast voorbereiden op het inloopspreekuur. 
De tekeningen zijn (te) simpel  en de uitgangspunten zijn nog steeds hetzelfde zijn als in het eerdere plan 
van Marcel Slijkhuis.. We zetten  de  eisen van de gemeente  en die van de bewoners  nog eens kort op een 
rijtje. 
 

                                 Zoek de verschi l len  $  
 
Hun e isen   (gemeente )      Onze e isen  (bewoners )   *   
Een uitgesproken voorkeur voor 8 steigers  
 

Alleen 8 steigers als de haven vergroot wordt. 
Behoud 7 steigers  als de haven niet vergroot wordt. 
 

5 meter tussen de boten onderling in één keer. 
 

Alleen 5 meter tussen schepen als de haven vergroot 
wordt of doe het geleidelijk gebruikmakend van 
vrijgekomen ruimte van opgekochte ligplaatsen. 
 

Op basis van vrijwilligheid, maar als het niet anders 
kan…. 
 

Geen gedwongen ligplaats toewijzing. 

Dezelfde afstand tussen alle steigers 
Let op: dit heeft gevolgen voor het aantal boten 
aan de wal. Tussen de steigers kan er nog maar één 
boot liggen. 

 

Allemaal dezelfde terrassen van hout van 3x 10 
meter in eigendom van de gemeente. 
Let op: je bent geen eigenaar meer, je mag het 
gebruiken  voor niets, maar voor hoelang en wie 
doet het onderhoud?  Gaat het niet leiden tot 
ligplaatsverhoging? 

Laat bewoner zelf bepalen of hij een 
standaardterras wil of iets anders. 
(En wat gebeurt er met de drijvende terrassen?) 
 

Allemaal dezelfde houten schuurtjes aan de steiger 
van 3x3 meter in eigendom van de gemeente 
 

Laat bewoner zelf bepalen of hij een 
standaardschuur  wil of niet.. 
Standaardschuur niet kleiner dan huidige norm: 3x4 
meter. 



 
 
Steigers met een betonnen bovenkant 1,50 meter 
breed. Hoe de onderkant eruit ziet is nog onbekend. 
 

 
Betonnen steigers.Voorstel behoud huidige betonnen 
steigers en verbeter waar nodig. 
Stalen afmeerpalen noodzakelijk voor afmeren 
betonnen dubbeldekkers. 

In aanlegdiepte van 1,20 meter maximaal als je 
mazzel hebt 
 

Minimaal 1,50 meter (dit is gangbare diepte voor 
woonarken) 
 

Iedereen een eigen nutsaansluiting 
 

Iedereen een eigen nutsaansluiting 
 

Iedereen een eigen riolering 
 

Iedereen een eigen goedwerkende riolering en een 
garantie die pas ingaat nadat de riolering 
daadwerkelijk is aangesloten. 
 

* zie  de brief dd 19 juni 2010 van het vorige bestuur aan wethouder Frank de Vries en onze Nieuwsbrief 
VWG nr. 6 april 2012. 
 
Oscar heeft weinig kennis van zaken en vertrouwt geheel op het ingenieursbureau en andere deskundigen. 
van de gemeente. Over eventuele vragen en problemen wil hij graag persoonlijk met jullie in gesprek.  
Aan wat in eerdere bewonersbijeenkomsten en door het bestuur naar voren is gebracht heeft hij even geen 
boodschap. Hij gaat de inloopspreekuren fris en open in..  
Wij adviseren je om eerlijk je eigen mening te geven over de tekeningen en de eisen.  
Indien je iemand van het bestuur erbij wilt hebben ,laat dat dan even weten. Vraag om een verslag als je 
dat wilt.  
 
 
 

  Uitnodiging Algemene leden vergadering  VWG      E  
 
Graag willen we je hierbij ook uitnodigen voor een algemene leden vergadering om te horen wat jullie van de  
inloopspreekuren vonden. Ook willen we bespreken ‘hoe nu verder te gaan ? ‘ 
Daarom nodigen we jul l ie  uit  voor een ALV op donderdag 19 jul i   a .s .  om 20.00 uur  in 
het  c lubgebouw. 
 
 
 
 
Wist  je  dat… 
Het gerucht gaat dat de vernieuwde walkant bekleed is met grond afkomstig uit het slibdepot. We hebben 
daarom de milieudienst gevraagd om monsters te nemen van de grond. 
De uitslag hoort je zodra we die binnen hebben. 
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